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Achterveld, 20 oktober 2021

Betreft: Inwonersenquête over duurzame opwek  van energie en notitie 

Geachte mevrouw Schutte, geachte raadsleden,

Hierbij willen wij kort reageren op de inwonersenquête en de notitie/verslag (van de heer 
Swieringa) d.d. 27 september jl. 

Wij zijn wederom verontwaardigd over de kwaliteit, vorm en inhoud van de enquête die is 
opgesteld naar aanleiding van de gesprekken die op 9 september jl. met diverse 
stakeholders zijn gevoerd betreffende het uitnodigingskader. 

Hoeveel enquêtes, informatieavonden, dorpsraden, debatavonden, inloopbijeenkomsten, 
live-sessie speciaal voor jongeren, denktank overleggen en straat interviews et cetera et 
cetera moeten er nog volgen voordat de gemeente door heeft dat er geen draagvlak is voor 
de ingezette koers van de gemeente Leusden.

De ambitie is buitenproportioneel!

Inwoners van Leusden wordt telkens dezelfde vragen gesteld in een net iets aangepaste 
vorm. Dit riekt meer naar misleiding dan voorlichting of inspraak van de inwoners.

Gezien de uiterste reactiedatum van de laatste enquête vandaag verloopt en de vraagstelling 
zoveel omvattend en onduidelijk is kunnen wij de input van onze achterban op dit moment 
nog niet met u delen.  Wij komen hier zo spoedig mogelijk op terug.

Hoogachtend,

Behoud Natuur Achterveld

  


